

INVITATION

This is to cordially extend our invitation to you to attend “The 24th East China Fair Reception”.

Sponsor: Chinese CEO Organization

Date: August 5, 2013 (Monday) at 3:00PM

Place: Hilton San Gabriel

225 West Valley Blvd., San Gabriel, CA 91776

Time: 3:00 P.M. – 5:00 P.M.

RSVP: [714-690-3949](tel:714-690-3949) (Nathan Ni) Email: nathann@2eastwest.com

Web: <http://www.2eastwest.com/press-release-24th-east-china-fair-la>

East China Fair (ECF) is the largest regional trade fair in China with the most traders, great variety of exhibits and the most onsite deals. With an annual 5-days session in March in Shanghai, ECF is supported by Ministry of Commerce of the People’s Republic of China and is co-sponsored by nine provinces and cities. East China Fair, initiated in 1991 and thereafter 23 sessions have been held successfully. The 23rd East China Fair was held at Shanghai New International Expo Center, from March 1st to 5th, 2013, with an exhibition area of 115,000sqm. There were four specialized exhibition areas with 5,880 standard booths and 3,607 enterprises, namely Fashion/Garments, Home Textiles, Consumer Goods and Art Deco Gifts. The 23rd East China Fair had 20,000 business visitors from 128 countries and regions as well as 20,000 of their Chinese counterparts. The trade volume amounted to about 2.814 billion US dollars.

Please don’t miss this rare opportunity to meet the Executives of ECF platform and collect current Chinese market information for your business. RSVP is required: [714-690-3949](tel:714-690-3949) (Nathan Ni). Or email to: nathann@2eastwest.com.

It is free admission to CEO Members.

Thank you and best regards,

Cheng Lu

President

Chinese CEO Organization

14821 Northam Street
La Mirada, CA 90638
Tel: [714-690-3700](tel:714-690-3700) Ext-211
Fax: [714-690-9697](tel:714-690-9697)
Email: chenglu@chineseceo.org

Website: www.chineseceo.org



The 24th East China Fair · 2014 Shanghai 第24屆中國華東進出口商品交易會 (2014上海)

洛杉磯推介會

尊敬的嘉賓：

我們誠摯地邀請您出席第24屆中國華東進出口商品交易會洛杉磯推介會。

主辦：華東進出口商品交易會
承辦：美中工商協會
日期：2013年8月5日 星期一
會場：聖蓋博希爾頓大酒店
225 West Valley Blvd, San Gabriel, CA 91776
時間：下午3:00-5:00
聯繫方式：Tel: 714-690-3949 (Nathan Ni)
Email: nathann@2eastwest.com
網上登錄：www.2eastwest.com/news/press-release-la

免費入場，期待您的光臨！

華交會是中國商務部支持的
重點展會，由上海、江蘇、浙江、江
西、安徽、山東、福建以及南京、寧波等華
東九省市政府共同主辦，是中國規模最大、客商
最多、輻射面最廣、成交額最高的區域性國際經貿盛
會。華交會于每年3月1日-5日在上海舉辦，主要設有服
裝、家用紡織品、日用消費品和裝飾禮品四大展區。自
1991年至今，華交會已成功舉辦了23屆，第23屆華交會在
上海新國際博覽中心舉行，展覽面積11.5萬平方米，設
標準攤位5880個，參展企業3607家。華交會展示的輕紡
產品中，高新技術產品、名特產品占有較大的比例。
來自全世界115個國家和地區的20016名客商和國內
20000余名專業客戶到會洽談，出口成交總額達
28.14億元。

www.ecf.gov.cn